
Eesti Orienteerumisliidu volinike kogu 02.09.2024 koosoleku 

Protokoll 

 

Koosolek toimus esmaspäeval 02.09.2024 kell 19.00 – 21.30 üle veebi 

 

Koosolekul osalesid volinike kogu liikmed (9/9):  

Sixten Sild, Raul Kudre, Tõnu Lillelaid, Uku-Laur Tali, Toomas Tiivel, Marek Karm, Sander Annus, Koit 

Kolsar, Marili Zimmermann 

Külalistena: EOLi president Aigar Pindmaa, EOLi juhatuse liige Maret Vaher. 

Puudujaid polnud 

Koosolekut juhatas Marek Karm 

Protokolli koostas Maret Vaher 

 

Päevakord: 

1. Eelmise koosoleku (29.07.2024) protokolli ja ülesannete ülevaatamine 

2. EOK valimised: EOLi kandidaadid, VoKo otsus 53, juh otsus 2596 

3. Spordinädal septembris, BeActiveNight üritus Kalevi staadionil (Mait, Marek) 

4. EOL toetajate tänuüritus oktoobris, kava, nimekiri kutsutavatest 

5. EOLi üldkogu: esialgne päevakava, lasteradade tegemise koolitus rajameistritele 

6. Eesti MV 2025: puuduvad korraldajad (öine tavarada, ja SO), VoKo otsus 54 (täiendatud 

2025.a kalender) 

7. EOLi eelarve seis ja võlglased 

8. Ülevaade EM2024 Ungari (17., 18., 20.08 TV-ülekannetest Duo5 ja Postimees veebis. 

9. Ülevaade võimalikest uutest EOLi toetajatest, koostöö võimalused. 

10. Muud teemad  

1. Eelmise koosoleku (29.07.2024) protokolli koos üle ei vaadatud, volinike kogu liikmed said 

protokolli pärast eelmist koosolekut ning andsid e-mailiga tagasisidet. Vaadati üle protokollis olnud 

ülesanded. Need olid olid valdavalt õigeaegselt tehtud: 

Ülesanne: MK arutab oma klubis (SK100) BeActiveNight üritusel orienteerumise ja linnapäevakute 

tutvustamist. 

Maidult eelinfo telefoni teel: SK100 teeb Kalevi Staadionil 3 O-rada 2km, 5km ja platsi peal 

labürintorienteerumine. Arutame veel, kuidas seal rahvast õpetame (harrastusspordi toimkonnale). 

Ideed on teretulnud. Mait läheb ka appi. 

Ülesanne: SA kaasab noortetöö toimkonna ja leiab koostöös SRga parima lahenduse, kuidas 

võimalik sprindi auhinnasari ja EOLi noorte auhinnasarja sprindietapid toimiksid aastal 2025. 

SA: 04. sept saame kokku.  

Ülesanne: TL arutab oma klubis RO Eesti MV 2025 korraldamist.  

Taotlus on EOLile esitatud. Täpsem koht veel selgub.  

MV püüab leida 2025.a kõik korraldajad ja EOL nõustajad hiljemalt 11. septembriks. 



02. septembriks ei ole MV selle teemaga veel tõsiselt/tulemuslikult tegelenud.  

Ülesanne: TT ja SS tegelevad OJ EMi ja OJ MK (Kuopio) TV-ülekande teemaga edasi. 

MV: Kuopio MK TV-ülekanne ei mahu EOLi eelarvesse.  

 

Ülesanne: MV kontrollib üle pearaamatu ning saadab pärast paranduste tegemist VoKole eelarve 

täitmise seisu.  

 

2. EOK valimised: EOLi kandidaadid 

Arutelu ja VoKo otsus nr 53 EOK presidendikandidaadi, Leho Haldna esitamine EOK 

täitevkomiteesse, kandidaadi esitamine esindajate kotta.  

Tahame kohtuda mõlema presidendikandidaadiga, AP ja SS lepivad kandidaatidega kokku.  

Täiendatud 03.10: 21.09 kohtusid Võrus EOK presidendikandidaadi Kersti Kaljulaidiga lisaks Võrumaa 

SL esindajatele EOLi esindajatena AP, SS, RK ja MV.  

 

VoKo otsus nr 53 (2024.09.09) 

Kinnitada Eesti Olümpiakomitee 11. oktoobri 2024 toimuvale täiskogule Eesti Orienteerumisliidu 

juhatuse poolt esitamiseks järgmised kandidaadid: 

EOK president: Urmas Sõõrumaa 

EOK asepresident: Leho Haldna 

EOK täitevkomitee liige: Leho Haldna 

EOK esindajate kogu: Marek Karm 

3. Spordinädal septembris, BeActiveNight üritus Kalevi staadionil (Mait, Marek) 

Teema oli arutusel 1. päevakorrapunktis.  

4. EOL toetajate tänuüritus oktoobris, kava, nimekiri kutsutavatest 

AP pakkus välja korraldada üritus Kumus. Vaadati üle kutsutavate nimekiri. MV tutvustas esialgset 

õhtu kava. Täiendatud 01.10: K. Vaikjärvelt ettepanek, et EOLi sõbrad ja toetajad võiksid 

moodustada nö EOLi sõprade klubi, kes käib sagedamini koos erinevate toetajate/sõprade juures, kui 

kord aastas EOLi kutsumisel. Eesmärgiks on kaasata orienteerumiselu arendamisele võimalikult lai ja 

tegus ring inimesi.  

5. EOLi üldkogu: esialgne päevakava, lasteradade tegemise koolitus rajameistritele 

MV tutvustas esialgset üldkogu kava, hetkel tundub olevat ruumi täiendavate ettekannete jaoks. 

Klubidele peame materjalid ja esialgse kava välja saatma hiljemalt 18. oktoobril.  Elo Saue korraldab 

üldkogu eel laupäeva hommikul 9-12 lasteradade tegemise koolituse.  

6. Eesti MV 2025: puuduvad korraldajad (öine tavarada, ja SO), VoKo otsus 54 (täiendatud 

2025.a kalender).  

RK andis ülevaate SO Eesti MV võimalike korraldajatega toimunud aruteludest. 2025.aastaks on 

kokkulepe, et OK Võru teeb sprindid Kubijal (kui lund on). Tavaraja ja lühiraja korraldaja puudub.  



Ülesanne: MV pakub OK Põlva Kobrasele välja kaks nädalavahetust 2024.a SO Eesti MV 

korraldamiseks (21.-22.12.2024 ja 28.-29.12.2024).  

Ülesanne: MV pakub klubidele välja öiste Eesti MV korraldamise augusti lõpus-sept keskel toimuva 

klubivõistluse vahele (Ilves GP, Hiiumaa KV) 

7. EOLi eelarve seis ja võlglased 

Koosoleku toimumise ajaks uut eelarve seisu ei olnud. Täiendatud: 19.09 sai MV pearaamatu ja 

võlglaste seisu. MV tegeleb dokumentide läbivaatamisega ning võlglastele meeldetuletuste 

saatmisega.  

8. Ülevaade EM2024 Ungari (17., 18., 20.08) TV-ülekannetest Duo5 ja Postimees veebis. 

SS ja MV andsid ülevaate koostööst Duo5 stuudioga 17. ja 18.08. EMi teatejooksu päeval (20.08) olid 

stuudios ja kommenteerisid Meelis Atonen ja Vahur Teppan. GPS-jäljest tegid väljavõtteid MK ja 

Tõnis Erm. Otsustati tänada Duo5 meeskonda väga meeldiva koostöö eest.  

 

Ülejäänud koosoleku teemad ajapuudusel arutusele ei tulnud.  

 

 

Järgmine volinike kogu koosolek toimub esmaspäeval 07. oktoobril algusega 19.00-21.00. 

Täiendatud 03.10.2024: Koosolek lükati edasi 14. oktoobrile.  

 


